
Dagsorden/referat for afdelingsbestyrelsen afd. 2017 Jonshøj
d. 1/8 2024

Til stede: Bente, Henrik, Lone, Mathiias, Sigurd
Referent: Bente

1. Godkendelse af tidligere referat.
Godkendt

2. Ekstraordinær generalforsamling udsat p.t. aftales med Farumsødal
Husorden sættes på førstkommende fællesmøde.
Mathiias laver endelig redigering inden og sender rundt godkendelse.

3. Status på hegn langs Seminarievej.
Mathiias har haft kontakt til Farumsødal, det er i proces.

4. Skiltning i området - Vi ønsker etableret skilte med vejnavne, lukket
vejområde samt hastighedsgrænse 15 km.
Mathiias kontaker Nærrevang/Søndervang grundejerforeninger ang.
etablering af skilt med lukket vejområde, 20 km skilt samt fx 3 striber i
midterbanen i svinget - alt sammen for at sikre trafiksikkerheden.
Vi foreslår grundejerforeningerne, at vi betaler med samme udgiftsfordeling
som ved “grønningen”

Sigurd er tovholder ift. skilte-design-opsætning.
Bente bestiller skilte.

Vi kan godt bruge en af de store sten i forbindelse med Jettes idé om
etablering af en “Navnesten” for bofællesskabet.

5. Vores maskinpark
➢ Vi mangler en lille græsslåmaskine med batteri - gerne konvertibelt

med de øvrige maskiner. Henrik er tovholder.
➢ Hvor er Flymo´en??? - Vi efterspørger den på fællesmødet.
➢ Sigurd har en sækkevogn, han gerne vil sætte i fællesskuret.
➢ Mathiias taler med Farumsødal om at få et benzinkort til

græsslåmaskinen.



Diverse:

Ang. reduktion i elprisen ved forbrug over 4000 kwh,
Domea fortæller, at da vi betaler a´ conto, så reducers det automatisk - vi må
efterprøve det, når vi får opgørelse først i 2025.

Står varmepumperne rigtigt? -
Henrik skriver ud på Heynabo om der er andre, der har problemer.
Ivar rekvireres efterfølgende.

Filtrene skal skiftes hos alle, superbrugerne instruerer/udfører det..
Mathiias er tovholder, og kontakter forlods Ivar for at forhøre sig, om
udskiftningen drejer sig om både de små filtre i varmepumperne og de større
filtre i ventilationsanlægget.

Vi skal alle være opmærksomme på, at varmepumperne udfører “Legionella
gymnastik" hver 14. dag, hvor vandet bliver væsentligt opvarmet - det tager et
døgns tid, før det reguleres ned igen.

Lone og Sigurd har begge rykket for at gravearbejdet foran de hvide boliger
bliver reetableret. TDC har lagt kabler, men de mangler at lægges fliser.
Sigurd har rykket flere gange - og gør det igen.

Der skal planlægges med en oprydningsdag, hvor vi forventer at alle i videst
muligt omfang deltager - enten på arbejdshold eller forplejning.
Mødet er planlagt til d. 24 august med start 8.30 med fælles morgenmad.
Vi laver et opslag på Heynabo.

Næste møde:

Mandag d. 9/9 kl. 8.30-11.00

Dagsordner/referater/indkaldelser udsendes på dansk, engelsk og ukrainsk. De to sidstnævnte via
Google Translate. Afd. bestyrelsen står inde for den danske tekst - og ikke evt. oversættelsemæssige
uklarheder.


